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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:3338 Väntetider för personnummer

Från olika kommuner i Stockholms län, bland annat Nacka och Botkyrka, 
rapporteras att det tar alltför lång tid för invånarna i deras kommuner att få 
personnummer. Det handlar om väntetider på omkring sex månader, och det 
gäller både nyanlända och svenskar som flyttat hem igen.

Det här skapar naturligtvis stora problem för dem. Exempelvis kan den som 
inte har ett personnummer inte ta del av Arbetsförmedlingens 
arbetsmarknadsinsatser, vilket gör att personer som behöver insatserna inte ges 
möjlighet att ta del av dem. De kan inte heller ställa sig i bostadskö eller skaffa 
mobilt internet och bank-id, vilket försvårar det mesta i vardagen – allt från att 
boka vaccin till att delta i distansundervisning.

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Vad är anledningen till de långa väntetiderna, och vad avser ministern att göra 
för att förbättra situationen?

………………………………………

Alexandra Anstrell (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-07-12
Besvaras senast
2021-07-26
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


